
  

Zápis 
 

Z 12. zasedání Akademického senátu VŠCHT dne 24.1. 2006 
 

Přítomno dle prezenční listiny:  14 
 
Akademický senát v úvodu mimořádného zasedání schválil program jednání: 
 
1. Informace a projednání prodeje menzy v areálu kolejí VŠCHT - Kunratice 
2. Informace pana rektora o komunikaci VŠCHT s ČVUT 
3. Různé 
 
 
 
Ad 1. 
 Pan kvestor seznámil přítomné s nabídkami na prodej menzy v areálu kolejí na Jižním 
Městě. Naším zájmem je přijetí nejen nejvyšší nabídky, ale také oboustranně výhodné 
smlouvy a dodržení záměru následného využívání objektu. Akademický senát bere na vědomí 
současný stav nabídkového řízení, seznámil se s předloženými nabídkami a přehledem 
subjektů, které je podaly a apeluje na efektivní a kvalitní prodej, který bude v zájmu VŠCHT. 
Vedení školy bude senát informovat o dalším postupu prodeje. 
 
 
Ad 2. 
 Pan rektor informoval o probíhajících jednáních mezi VŠCHT a ČVUT, která se týkají 
kauzy Projekt Dejvice-Center, zejména pak s iniciativou rektora ČVUT činit další kroky 
vedoucí k oboustranně prospěšnému řešení a urovnání (memorandum). Pan rektor informoval, 
že 3.2.2006 se sejde Správní rada školy a bude na toto téma jednat. Panuje shoda na tom, že 
memorandum by mělo být podepsáno všemi čtyřmi zúčastněnými subjekty – VŠCHT, ČVUT, 
MŠMT a společností Dejvice Center. V Memorandu se vyjádří ochota dále spolupracovat a 
narovnat Rámcovou smlouvu, ale memorandum musí projednat všechny strany a není tedy 
zřejmě možné jej uzavřít do 31.1.06, jak vyplývá z návrhu dvoustranného memoranda rektora 
ČVUT prof. Witzanyho. Kolegium rektora VŠCHT přijalo prohlášení, ve kterém „oceňuje 
kroky ČVUT vedoucí k realizaci stavebního záměru na Vítězném náměstí v intencích 
Rámcové smlouvy. KR nesouhlasí s podpisem memoranda o porozumění ve znění navrženém 
rektorem ČVUT Praha prof. J.Witzanym. Vyjadřuje názor, že memorandum o porozumění by 
mělo být vypracováno za účasti všech čtyř smluvních stran Rámcové smlouvy a doporučuje, 
aby rektor VŠCHT Praha ve spolupráci s ostatními smluvními stranami vypracoval nový 
návrh textu memoranda“. AS VŠCHT se k tomuto textu připojuje a podporuje úsilí vedení 
školy v tomto smyslu jednat. 
 
Ad 3. 
 3.1.doc.Ing. Flemr upozornil na materiál, který byl zveřejněn v denním tisku o nabídce 
bakalářského a magisterského studia na vysokých školách ze kterého může vzniknout dojem, 
že VŠCHT nenabízí studium v magisterských programech. Pror. Labík v této souvislosti 
vysvětlil, že vzhledem k tomu, že tyto informace pocházejí z oficiálních zdrojů MŠMT o 
oborech otevíraných v letošním akademickém roce, a podle těch skutečně VŠCHT v letošním 
roce magisterské studium naše škola nezahajuje a je to tedy informace pravdivá, i když 



  

nekompletní. Magisterské studium v rámci strukturovaného studia bude zahájeno v příštím 
roce a tak bychom se v obdobné informaci příští rok objevit měli i s magisterským studiem. 
 3.2.doc.RNDr. Gedeon apeloval na členy senátu aby se připravili na schvalování 
rozpočtu. Dále tlumočil názor široké akademické obce týkající se zavedení elektronické 
evidence docházky. Požadoval zaujetí stanoviska AS k této otázce. Nepůsobí věrohodně, že 
data jsou shromažďována již od spuštění turniketů i když byl vždy tvrzen opak. AS tuto 
citlivou otázku ještě projedná na příštím zasedání. Pan rektor oponoval, že systém je evidencí 
přítomnosti na pracovištích a byl diskutován na kolegiu rektora. Umožňuje zrušit sešity 
docházky, zavést elektronickou dovolenku a zjišťovat přítomnost osob na obou budovách. 
Zopakoval svoji informaci z 10.1. 2006, že systém elektronické evidence přítomnosti 
nahrazuje dosud užívané Docházkové knihy, včetně možnosti zaznamenávat nepřítomnosti 
zaměstnanců na pracovištích. Využití této možnosti je v kompetenci vedoucích pracovišť. Po 
dobu zkušebního provozu záleží na rozhodnutí vedoucího pracoviště, povedou-li se současně i 
sešity docházky. 
V dalším období se počítá i se zavedením elektronického objednávání poslucháren. 
 3.3. Sl. Švecová informovala, že od 1.3.2006 bude zahájena rekonstrukce koleje Volha, 
trvající 6 měsíců s tím, že studentům, kteří jsou ubytování v sousední šestině probíhající 
rekonstrukce a budou tedy omezeni v komfortu ubytování, bude sníženo o 20 % kolejné. 
Předpokládané vyšší ceny náhradního ubytování nad úroveň stávajícího kolejného budou 
studentům doplaceny. Zároveň s rekonstrukcí Volhy bude probíhat z dotace MŠMT 
rekonstrukce 4 výtahů na Sázavě. 
 
 

Termín příštího  zasedání AS VŠCHT bude oznámen e-mailem. 
 
 
 
 
 
 

Zapsala: M. Špicarová                                                                        Za správnost: M.Březina 
 


